
FC Winterswijk  voorjaarsvergadering 

              12 juni 2017  

 
1 

 

Notulen voorjaarsvergadering 12-06-2017 in het clubhuis  

 

Aanwezig 51 leden (volgens presentielijst) 

 

1. Opening  
Voorzitter Gerrit te Kolste opent om 20.10 uur de vergadering en heet de aanwezige leden, ereleden en leden 

van verdienste van harte welkom. De aanwezige leden worden verzocht de presentielijst te tekenen. 

De afgelopen periode zijn geen leden overleden. 

 

Afgelopen jaar waren de kunstgrasvelden met rubberen korrels regelmatig onderwerp van gesprek. Als FC 

Winterswijk hebben wij hierin de richtlijnen van de KNVB gevolgd. 

De sponsorcommissie heeft dit seizoen goed werk verricht en heeft nagenoeg alle sponsorcontracten kunnen 

verlengen en zelfs uitbreiding kunnen realiseren. 

FCWzo-1 heeft promotie naar de 1e klasse kunnen bewerkstelligen. We gaan de uitdaging aan met een 

herkenbare selectie waar geen spelers apart betaald zullen worden. 

 

 

2a Ingekomen stukken  

Bericht van verhindering werd ontvangen van de leden: Hans Garretsen, Hans Nijkamp, Wim Nijweide, 

Danny Pampiermole, Erwin Wiggers, Henk Bruggers, Danny Speelberg, Theo v.d. Zwet, Geert Wevers, Jan 

Grevers en Cherson Tetelepta. 

 

 

2b. Mededelingen 

- er zijn inmiddels 12 beveiligingscamera’s geplaatst (besteding opbrengst geld genererende acties) 

- er is overleg gaande met de gemeente om tot een verbetering van de verkeerssituatie op Jaspers te komen. 

Zo zal o.a. het fietspad worden verlegd en zal de oversteek niet zo kort op het kruispunt worden gesitueerd. 

Het wachten is nu op de uitgewerkte plannen van de gemeente Winterswijk. 

- volgend seizoen begint de competitie in de 3e week van september. Verder zal de digitale vastlegging van 

wedstrijdresultaten meer gestalte gaan krijgen. Bij de jongere jeugd zullen andere spelvormen ingevoerd 

worden om het spelletje aantrekkelijk te houden. 

-16 juni 2017 is de jaarlijkse vrijwilligersavond. 

-de rommelmarktcommissie roept alle leden op hun handen uit de mouwen te steken voor de rommelmarkt 

die dit jaar wordt gehouden op 24-6-2017. De voorbereidende werkzaamheden beginnen al a.s. vrijdag 

 (16-6-17). 

-er is dringend behoefte aan een veldplanner nu Wim ter Horst is gestopt met zijn werkzaamheden. 

 

 

3. Verslag najaarsvergadering d.d. 21-11-2016 

Er zijn van de zijde van de leden geen opmerkingen naar aanleiding van de notulen van 21-11-2016. 

De secretaris wordt bedankt voor zijn werkzaamheden. 

 

 

4. Begroting FC Winterswijk 2017-2018 

Harry geeft een korte toelichting op de begroting 2017-2018.  

Met deze begroting zitten we net als afgelopen seizoen echt op onze max. T.o.v. het seizoen 2016-2017 zijn 

er weinig veranderingen. 
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De contributiebedragen worden  daarnaast met 0,3 % verhoogd op grond van het CPI cijfer 2017. 

LEDEN, onderverdeeld in: 
Contributie 

tarief seizoen 
2015/2016 

Contributie 
tarief seizoen 

2016/2017 

Contributie 
tarief seizoen 

2017/2018 
kleding bijdrage 

per jaar 

gemeentelijke 
heffing bijdrage 

per  jaar 

jeugd O19 € 124,30 € 125,10 € 125,50 € 24,00 € 22,00 

jeugd O17 € 112,70 € 113,40 € 113,80 € 24,00 € 22,00 

jeugd O15 € 102,60 € 103,30 € 103,70 € 24,00 € 22,00 

jeugd O13 € 96,50 € 97,10 € 97,40 € 24,00 € 22,00 

jeugd O11 € 87,90 € 88,50 € 88,80 € 24,00 € 22,00 

Jeugd O9 € 81,90 € 82,40 € 82,70 € 24,00 € 22,00 

jeugd O7 € 42,50 € 42,80 € 43,00 € 0,00 € 22,00 

            

senioren spelend € 199,00 € 200,20 € 200,90 € 24,00 € 22,00 

senioren studenten € 131,30 € 132,10 € 132,50 € 24,00 € 22,00 

            

wel trainen, niet spelen € 103,60 € 104,30 € 104,70 € 0,00 € 22,00 

45+ voetbal mannen € 103,60 € 104,30 € 104,70 € 24,00 € 22,00 

25+ voetbal vrouwen € 103,60 € 104,30 € 104,70 € 24,00 € 22,00 

            

senioren niet spelend € 77,80 € 78,30 € 78,60 € 0,00 € 0,00 

senioren ouder 60 € 41,50 € 41,80 € 42,00 € 0,00 € 0,00 

senioren buitenleden € 45,50 € 45,80 € 46,00 € 0,00 € 0,00 

            

vrijwilligers betalend € 37,40 € 37,70 € 37,90 € 0,00 € 0,00 

vrijwilligers niet betalend € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 

vrijgestelden € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 

    

    

donateurs € 41,50 € 41,80 € 42,00 € 0,00 € 0,00 
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Er zijn vanuit de vergadering enkele vragen/opmerkingen over de begroting 2017-2018. 

- Overweeg verhoging entreeprijs naar € 5,- en tevens een strakker beleid bij de kassa. 

- Groot onderhoud is ondergebracht bij SSJ (stichting sportpark Jaspers) en is daarom niet zichtbaar 

in de begroting. Op de balans is hier wel geld voor opgenomen. 

- Bierblikjes in de kleedkamer zijn niet toegestaan en komt de kantine opbrengst niet ten goede. Is 

echter moeilijk te voorkomen. 

- De oude JAKO wedstrijdkleding mogen de spelers houden voor eigen gebruik. Inzamelen t.b.v. een 

goed  doel is ook toegestaan. Gebruik t.b.v. trainingsdoeleinden is ook mogelijk. Daarnaast zal 

bekeken  worden of er kleding voor trainers vrijgemaakt kan worden (uit de bestaande voorraad). 

- Samen met de stichting (SSJ) wordt gekeken naar energiebesparende maatregelen. 

- Na promotie naar de 1e klasse zullen de reiskosten van zowel FCW als onze bijdrage in de kosten 

voor neutrale (assistent)scheidsrechters ongetwijfeld stijgen. Dit zal in samenspraak met de staf van 

zo-1 besproken worden. 

 

De vergadering gaat akkoord met de voorliggende begroting en Harry wordt bedankt voor de uitleg en 

ontvangt hiervoor tevens een hartelijk applaus. 

 

5. Rondvraag (in gecomprimeerde vorm) 

 - Jan Stemerdink vraagt of er nog plannen zijn voor het braakliggend stuk grond grenzend aan de 

parkeerplaats. Er zijn op dit moment geen concrete plannen. Mogelijk t.z.t. gebruiken voor uitbreiding 

parkeerplaats (grastegels). 

- Herman Maas vraagt of er al een nieuwe penningmeester op het oog is i.v.m. het vertrek van Harry 

Dreeyers in november. Er zijn diverse personen benaderd maar tot op heden heeft dit nog niet tot concrete 

resultaten geleid. 

- Leon kleinTanck heeft het idee dat de voorgesteld aanpassingen v.w.b. de verkeersafhandeling op Jaspers 

niet optimaal zijn. Op dit moment is de verlegging van het fietspad echter de meest haalbare optie. Verdere 

aanpassingen v.w.b. o.a. de verlichting zijn niet mogelijk. We blijven het monitoren. 

- Sanne te Brake hoort van jeugdleden die stoppen met voetballen vaak “vervelende” redenen waarom ze 

stoppen. De jeugdcommissie doet reeds onderzoek naar het relatief grote verloop onder de jeugdige leden. 

Sanne doet daarnaast een oproep om te proberen meer jeugdleden binnen te halen. 

- Leon kleinTanck is van mening dat de contributie aanpassing van 0,3% (CPI 2017) aan de magere kant is 

voor zo’n *****locatie als sportpark Jaspers is. Laten we proberen de contributie zo laag mogelijk te houden 

en kijken waar we nog op kunnen besparen voor we de contributie gaan verhogen. 

 

6. Sluiting 

Om 21.00 uur sluit voorzitter Gerrit te Kolste de vergadering, maar niet voordat hij de afscheidnemende 

leden van de sponsorcommissie Herman Maas, Alouis Klooster en Arie Jansen heeft bedankt voor hun 

jarenlange inspanningen. Zij ontvangen een klaterend applaus. In kleinere kring zal nog passend afscheid 

worden genomen van de heren. Gerrit wenst iedereen wel thuis en een fijne vakantie. 

 

de secretaris  

Wilfred Beusink 


